
Jeg vil gerne genopstille til overlægeforenings repræsentantskab efter jeg ved sidste valg blev indvalgt efter 

nogle år ude af fagforeningspolitik. 

Jeg har tidlige været medlem af YL repræsentantskab gennem mange år, og også siddet i 

overenskomstudvalget. 

De sidste mange år har jeg brugt med fokus på lægelig videreuddannelse som uddannelsesansvarlig 

overlæge, formand for Hvidovre Hospitals uddannelsesudvalg og medlem af Det Regionale Råd for Lægers 

Videreuddannelse i Region Øst 

Jeg synes, at udmøntning af den nye overenskomsts ledelsesdel er af meget stor betydning, idet man 

endelig har anerkendt det ledelsesansvar, der ligger inden for uddannelse og afsnitsledelse, og vil derfor 

arbejde for, at det bliver af gavn og ikke kun af navn, at der ændres i ledelsesstrukturen. Jeg er til gengæld 

mindre imponeret over den forskellighed og manglende opbakning til den nye ledelsesstruktur, der opleves 

på nogle hospitaler, nok især i Region Hovedstaden, hvor der er store forskelle dels fra hospital til hospital, 

dels på de forskellige afdelinger. Jeg synes generelt, at direktionsopbakningen til den nye ledelsesstruktur 

halter meget, og vil gerne arbejde for, at forholdene bliver dels mere ensartede, dels mere transparente. 

Selv om der er indført nye stillingskategorier er det vigtigt at få fastslået, at alle overlæger er ledere med 

ledelsesansvar 


